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 מנכ"ל העיריה - מר בני חזן

 היועצת המשפטית  - עו"ד קרן רוזליס

 עו"ד יוסף סגל

 מהנדס העירייה  - מר שמעון דניאל

 יועצת רה"ע למעמד האישה - גב' פרידה אורן

 עוזרת רה"ע  - גב' סימה הירשל

 רו"ח יעקב זיצר 

 על סדר היום:

 .2020דו"ח כספי רבעוני יוני  .1

 אישור החלטת ועדת הכספים: .2

 תב"רים:   2.1 

 אש"ח 060שיפוץ צמתים ברח' זבולון בסכום  2052עדכון תב"ר  2.1.1 

  לצורך סגירתו, עפ"י הפירוט:  

 תב"ר לאישור  הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר  מקורות מימון

 10,501 690 8,959 קרנות הרשות

 6,925 020- 2,189 תחבורההמשרד 

 16,000  16,000 מלוות

 000  000 תקציב רגיל

 00,918 060 00,058 סה"כ :

 אש"ח, עפ"י הפירוט: 902תכנון מבני ציבור בסכום  2060הגדלת תב"ר   2.1.2 

 

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 2,650 092 2,160 קרנות הרשות

 150  150 תקציב רגיל

 2,900 092 2,010 סה"כ :



  
  20-36668.8איגמי: : 15252..521ישיבת מועצת עיר  מתאריך 

 

 15252..521 מיוםת עיר ישיבת מועצ

 קרית אתא מועצתזה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי ב תמליל

 

8 

 

 אש"ח, 5,000פיתוח שכונת גבעת אלונים בסכום  2082הגדלת תב"ר   2.1.0  

 עפ"י הפירוט: 

 

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 58,869 5,000 50,869 קרנות הרשות

 12,000  12,000 תקציב רגיל

 22,000  22,000 מלוות

 89,869 5,000 80,869 סה"כ :

 אש"ח 110אולם ספורט בי"ס פינסקר, הפחתה בסכום  2122עדכון תב"ר   2.1.0 

 לצורך סגירתו, עפ"י הפירוט: 

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 2,656 125 2,501 משרד הספורט

 820  -208 1,162 קרנות הרשות

 2,000  2,000 מלוות

 5,528 -110 5,680  סה"כ :

 אש"ח, עפ"י הפירוט: 600הקמת גנ"י בסכום  2122הגדלת תב"ר   2.1.5

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 2,099  2,099 משרד החינוך

 0,112 600 2,512 קרנות הרשות

 10,600 600 10,000 סה"כ :

 נגישות נכים באולפנית שח"ם לצורך סגירתו, סכום 2150עדכון תב"ר   2.1.6

 התב"ר נותר ללא שינוי, עפ"י הפירוט:  
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 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 098 -20 012 משרד החינוך

 01 20  9 קרנות הרשות

 020 0  020 סה"כ :

 תוספת כיתות בי"ס תמיר לצורך סגירתו, הגדלה בסכום 2125 עדכון תב"ר  2.1.2  

 אש"ח, עפ"י הפירוט:  159  

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 5,609 228 5,028 משרד החינוך

  -121 121 קרנות הרשות

 5,609 159 5,050 סה"כ :

 שיפוץ אנדרטת לח"י לצורך סגירתו, הקטנה בסכום 2190 עדכון תב"ר  2.1.9  

 אש"ח, עפ"י הפירוט:  0  

 

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 58  -0  60 משרד הביטחון

 58   -0  60 סה"כ :

 

 אש"ח 100רח' משה שרת לצורך סגירתו, הקטנה בסכום  2188עדכון תב"ר   2.1.8  

 עפ"י הפירוט:  

 

 תב"ר לאישור תב"ר מאושר תב"ר מאושר מקורות מימון

 1,200 -100 1,000 משרד הפנים

 1,200  -100  1,000 סה"כ :



  
  20-36668.8איגמי: : 15252..521ישיבת מועצת עיר  מתאריך 

 

 15252..521 מיוםת עיר ישיבת מועצ

 קרית אתא מועצתזה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי ב תמליל

 

2 

 שדרוג מעקות בדרך חיפה לצורך 2216עדכון תב"ר מקורות מימון בתב"ר   2.1.10  

 סגירתו, סכום התב"ר נותר ללא שינוי, עפ"י הפירוט:  

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 562   -009 1,000 משרד הפנים

 209  009 000 קרנות הרשות

 1,000 0  1,000 סה"כ :

 אש"ח, 50לצורך סגירתו בסכום  2018תכנון בנין עיר  2251הגדלת תב"ר    2.1.11  

 עפ"י הפירוט:  

 

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 650  50 600 קרנות הרשות

 650  50 600 סה"כ :

 אש"ח, 8שיפוץ חדר מורים בי"ס ירושלים בסכום  2290הגדלת תב"ר   2.1.12 

 עפ"י הפירוט:  

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 100  100 משרד החינוך

 8 8 0 קרנות הרשות

 108  8 100 סה"כ :

 אש"ח, 80חידוש מבנים בבי"ס בית יעקב יסודי בסכום  2291הגדלת תב"ר   2.1.10  

 עפ"י הפירוט:  

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 056  056 משרד החינוך

   80   80 0 קרנות הרשות

 006  80  056 סה"כ :
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 אש"ח, עפ"י הפירוט: 000בסכום  2020שיפוצי קיץ  2290הגדלת תב"ר   2.1.10

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מימון מקורות

 2,500 000 2,200 קרנות הרשות

 2,500 000 2,200 סה"כ :

 ₪, 2,000שדרוג רחובות שונים ב )חדשה( בסכום  2206הגדלת תב"ר   2.1.15  

 עפ"י הפירוט:  

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 10,000 2,000 9,000 קרנות הרשות

 10,000  2,000 9,000 סה"כ :

 

 שדרוג רחובות שונים א 2221הגדלה ועדכון מקורות מימון תב"ר   2.1.16  

 עפ"י הפירוט:₪,  0,000בסכום  )ותיקה( 

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 20,028  0,010 12,015 קרנות הרשות

 121  -010 095 משרד התחבורה

 20,500 0,000 12,500 : סה"כ

 רפואי זבולון. ידידי מרכזלאגודת ₪  1,000אישור תרומה שנתית ע"ס   2.2  

 הארכת כהונת דירקטורים בחברה הכלכלית לפיתוח קרית אתא בע"מ: .0

 פסח אריאל - 

 קרן בכור טייטלבוים - 

 שם רחוב בגבעת אלונים .0

 0 רח' נורדאו 98חלקה  11012ביטול הפקעה גוש  .5

 אישור הסכם איחוד בין מכבי קרית אתא לבין מועדון כדורגל מכבי צור שלום .6

 אישור שכר של מנהלת לשכת ראש העיר  .2
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 פרוטוקול

 

 אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שמן המניין1 ערב טוב לכולם1  ע:”י. פרץ, רה

 

 2020דו"ח כספי רבעוני יוני  .1

1 יעקב זיצר רו"ח, אתה כאן? 5252על סדר היום דו"ח כספי רבעוני יוני  ע:”י. פרץ, רה

 אפשר? יש לך מיקרופון? תעביר לו מיקרופון בבקשה1 

אנחנו יכולים  52החציון הראשון של שנת  8216152ערב טוב1 במאזן  ח זיצר:”רו

והכנסות  60,6, מתוכם קופה ובנקים 6,.3לראות ברכוש השוטף 

-ו, בעיקר משרדי ממשלה בגין ההכנסות שקדמו לשטרם נגבמתוקצבות 

 82161521ונתקבלו לאחר  8216152

לכיסוי קרן עבודות פיתוח והשקעות  05,6מבחינת ההשקעות יש לנו  

1 סך הכול 1 נראה את זה גם בצד הפסיב23,8במימון קרנות מתוקצבות 

זה הסכום שאנחנו  .2.ועוד  35ויחד עם הרכוש השוטף  22,1.ההשקעות 

 1 35,2.רואים פה 

בחציון וזה הקטין  285, היה לנו עודף של 3,1בתחילת השנה גרעון נצבר  

, נראה 1087 חייבים בגין מיסים, אגרות והיטלים 3,8-ל 3,1-את הסכום מ

רנונה1 ועומס המלוות שלנו אחר כך במאזן הגביה הפרדה לנושא של הא

 ישנה ירידה עקב כך שפורעים1₪1  מיליון 02.

לעירייה אין התחייבויות לזמן קצר בבנקים, משיכות היתר הן אפס1  

1 ספקים וזכאים כוללים גם 5,.5ההוצאות המתוקצבות שטרם שולמו 

 1 55,2את השוטף וגם את הפיתוח והפקדונות וההכנסות מראש 

בניכוי גירעונות  02, עודפי התב"רים 2,.0וח היא הקרן לעבודות פית 

תב"רים זמניים, ביחד הסיכום של שלושת המספרים שקשורים לפיתוח 

 1₪ מיליון 83
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זה הקרנות  23, מיליון 6הקרנות הבלתי מתוקצבות האחרות הן  

המתוקצבות שראינו אותן גם לצד האקטיב1 הפירוט של הקרנות זה זה 

הראיתי לכם גם קרנות בלתי מתוקצבות כאשר יש לנו כמו ש 07,6

 אחרות שזה בעיקר הנושא של הפנסיה1

אני עובר לדף הביצוע1 אנחנו יכולים לראות את התקציב המאושר, את  

1 סך הכול ההכנסות 52יוני -התקציב היחסי ואת הביצוע לחציון ינואר

1 אפשר לראות שבארנונה היה אי מימוש, מצד שני היה המענק 587היו 

עד של הממשלה, השפעת הקורונה1 הנחות הארנונה נרשמות גם המיו

 587-בהכנסה וגם בהוצאה ואנחנו יכולים לראות שבסך הכול אנחנו ב

1 יש פה גם את השכר, 586,7הכנסות1 מבחינת ההוצאות אנחנו ₪  מיליון

את הפעולות הכלליות, את כל הנושא של השפעת החינוך ואת הנושא של 

 השפעת הרווחה1 

 2.לשנה,  מיליון 52בהתאם לתקצוב, ₪  מיליון 2.עון המלוות שלנו פיר 

 זה העודף שהיה לנו בחציון הראשון1 285 לחציון וזה מה שהיה1 מיליון

שקל תקבולים1 היו  מיליון 5,2.אני עובר לנושא הפיתוח, לתב"רים1 היו 

1 אם אני לוקח מה היה בתחילת שנה ומצרף 2., הפער הוא 55,2הוצאות 

 82-ה שהיה במהלך החציון אז זאת התוצאה שאנחנו רואים באת מ

יכול ביוני1 אני מזכיר לכולם תקציב רגיל מתחיל ומסתיים בשנה, תב"ר 

 שנים, הוא לא תחום בשנה התקציבית1  יכול להיותחודשים,  להיות

ההכנסות של משרדי הממשלה שראינו למעלה היו בעיקר משרד החינוך1 

וד השני לפי הפרקים ואני עובר כרגע למאזן פרק התב"רים מופיע בעמ

 הגביה1 

1 גבינו בהכנסות, בגביה השוטפת 3,1מצביע שגבינו פיגורים מאזן הגביה 

בתקופה המקבילה, לכן אפשר גם לראות את ההנחות ואת  67,8מול  67,6

הפטורים1 זה בעיקר השפעת משבר הקורונה, אבל גם ראינו שהתקבל 
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 מענק מטעם משרד הפנים1

יכולים לראות את הנושא של השומה1 השומה כפי עמוד הבא אנחנו ב

וכפי שאנחנו כולנו מכירים המגורים הוא  521שאנחנו יודעים היא כרגע 

 1 521-מתוך ה 21.סכום גבוה מאוד 

העמוד הבא ישקף לנו את הנושא של השכר1 אנחנו יכולים לראות שסך 

סך הכול יש לנו בביצוע גמלאים1  22.כולל  05.,.הכול המשרות שלנו הן 

זה התקציב  33.ואפשר גם לראות שבסך הכול בביצוע של התקציב  20.

זה היה הביצוע, יש הפרש קטן, קצת  18זה החלק היחסי,  10השנתי, 

 במשרות וקצת בכסף1 אם יש לאנשים שאלות אני אשמח לענות1

זה בחציון יש לנו גם דו"ח שכר ושינויים שנותנים אותו פעמיים בשנה1 

ותוצאות פעילות  8216152-ביוני המשקף מאזן ל 82-הדו"ח הכספי ל

 1 אם יש לאנשים שאלות, אשמח לענות1 52יוני -לחציון הראשון ינואר

 תודה רבה1 יש מישהו שמבקש הבהרה? תודה רבה ליעקב זיצר הרו"ח1  ע:”י. פרץ, רה

 

 אישור החלטת ועדת הכספים: .2

 תב"רים:   2.1

אש"ח לצורך סגירתו, עפ"י  060שיפוץ צמתים ברח' זבולון בסכום  2052תב"ר עדכון  2.1.1

 הפירוט:

 תב"ר לאישור  הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר  מקורות מימון

 10,501 690 8,959 קרנות הרשות

 6,925 020- 2,189 תחבורההמשרד 

 16,000  16,000 מלוות

 000  000 תקציב רגיל

 00,918 060 00,058 סה"כ :
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תב"רים1 עדכון תב"ר אנחנו עוברים לאישור החלטות ועדת הכספים1  ע:”י. פרץ, רה

אש"ח1 אנחנו רואים את  862שיפוץ צמתים ברח' זבולון בסכום  5227

 אש"ח1  862, התוספת היא 88,3.1-אש"ח ל 88,021ההגדלה הסופית בין 

 

 עפ"י הפירוט:אש"ח,  902תכנון מבני ציבור בסכום  2060הגדלת תב"ר   2.1.2

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 2,650 092 2,160 קרנות הרשות

 150  150 תקציב רגיל

 2,900 092 2,010 סה"כ :

 

אש"ח1 קרנותה  037תכנון מבני ציבור בסכום של  5260הגדלת תב"ר  ע:”י. פרץ, רה

1 אין שינוי מיליון 5,622, ככה שזה 037, התוספת מיליון 68.,5רשות 

 1 מיליון 5,3-ל 037 מיליון 5,8.8-בתקציב הרגיל וסך הכול ההגדלה מ

 

אש"ח, עפ"י  5,000פיתוח שכונת גבעת אלונים בסכום  2082הגדלת תב"ר   2.1.0

 הפירוט:

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 58,869 5,000 50,869 קרנות הרשות

 12,000  12,000 תקציב רגיל

 22,000  22,000 מלוות

 89,869 5,000 80,869 סה"כ :

1 קרנות מיליון 2פיתוח שכונת גבעת אלונים בסכום  5217הגדלת תב"ר  ע:”י. פרץ, רה

1 תקציב רגיל מיליון 21,163-ל מיליון 2, ההגדלה היא מיליון 20הרשות 

 2-נשאר אותו דבר וההגדלה היא ב 57, נשאר אותו דבר1 מלוות מיליון 5.

 1 13,163-ל 18,163-מ מיליון
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אש"ח לצורך  110אולם ספורט בי"ס פינסקר, הפחתה בסכום  2122עדכון תב"ר   2.1.0

 סגירתו, עפ"י הפירוט:

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 2,656 125 2,501 משרד הספורט

 820  -208 1,162 קרנות הרשות

 2,000  2,000 מלוות

 5,528 -110 5,680  סה"כ :

 

 0..אולם ספורט בי"ס פינסקר1 הפחתה בסכום של  5.55עדכון תב"ר  ע:”י. פרץ, רה

 52.-1 ההגדלה היא במיליון .5,28אש"ח לצורך סגירתו1 משרד הספורט 

 581הפחתה של  מיליון 65.,.-1 וקרנות הרשות ממיליון 5,626-אש"ח ל

 12,618 הסך הכול הוא מיליון 15 המלוות נשארו אותו דבר 158כך שזה 

, כך אנחנו מיליון 2,271ולכן זה  0..המאושר, ההפחתה היא  מיליון

 סוגרים את התב"ר1 

 אש"ח, עפ"י הפירוט: 600הקמת גנ"י בסכום  2122הגדלת תב"ר   2.1.5

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 2,099  2,099 משרד החינוך

 0,112 600 2,512 קרנות הרשות

 10,600 600 10,000 סה"כ :

 7,033אש"ח1 משרד החינוך  622הקמת גנ"י בסכום  5.57הגדלת תב"ר  ע:”י. פרץ, רה

ממשרד החינוך1 קרנות הרשות  17,033 אנחנו רואים את אותו דבר מיליון

1 סך הכול מיליון 5..,8אש"ח, סך הכול  622, הוספנו עוד מיליון 5,2.5

 המאושרים1  מיליון 2.מתוך  מיליון 2,622.
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נגישות נכים באולפנית שח"ם לצורך סגירתו, סכום התב"ר  2150עדכון תב"ר   2.1.6

 נותר ללא שינוי, עפ"י הפירוט:

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 098 -20 012 החינוךמשרד 

 01 20  9 קרנות הרשות

 020 0  020 סה"כ :

 

נגישות נכים באולפנית שח"ם לצורך סגירתו1 סכום  5.22עדכון תב"ר  ע:”י. פרץ, רה

, הגדלה, הפחתה זה רק בין 0.5התב"ר נותר ללא שינוי1 משרד החינוך 

 אש"ח1 052הרשות לבין משרד החינוך, סך הכול נשאר 

 

 159תוספת כיתות בי"ס תמיר לצורך סגירתו, הגדלה בסכום  2125עדכון תב"ר   2.1.2

 אש"ח, עפ"י הפירוט: 

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 5,609 228 5,028 משרד החינוך

  -121 121 קרנות הרשות

 5,609 159 5,050 סה"כ :

 

תוספת כיתות בי"ס תמיר לצורך סגירתו, הגדלה  5.72 עדכון תב"ר ע:”י. פרץ, רה

 571-, הגדלה הייתה במיליון 2,851אש"ח1 משרד החינוך  23.של בסכום 

 מיליון 2,022-ולכן מ .1.5 קרנות הרשות מיליון 2,623אש"ח1 סך הכול 

 1.231 התוספת מיליון 2,623מאושר להגדלה של 
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אש"ח,  0"י לצורך סגירתו, הקטנה בסכום שיפוץ אנדרטת לח 2190עדכון תב"ר   2.1.9

 עפ"י הפירוט: 

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 58  -0  60 משרד הביטחון

 58   -0  60 סה"כ :

שיפוץ אנדרטת לח"י לצורך סגירתו1 הקטנה בסכום  5.38עדכון תב"ר  ע:”י. פרץ, רה

תוצאה  21, זה 0,222, הפחית לנו אש"ח 68אש"ח1 משרד הביטחון  0של 

אש"ח1 סך הכול הוצאנו,  21ולכן זה  0סופית1 הרשות הוסיפה כאן 

 אש"ח ממשרד הביטחון1 זה הסכום המלא1 21סליחה, 

 

אש"ח עפ"י  100רח' משה שרת לצורך סגירתו, הקטנה בסכום  2188עדכון תב"ר   2.1.8

 הפירוט:

 תב"ר לאישור תב"ר מאושר תב"ר מאושר מקורות מימון

 1,200 -100 1,000 משרד הפנים

 1,200  -100  1,000 סה"כ :

 22.רח' משה שרת לצורך סגירתו, הקטנה בסכום של  5.11עדכון תב"ר  ע:”י. פרץ, רה

1 סך מיליון 5,., זה 1.22 הפחתה של מיליון 8,.אש"ח1 משרד הפנים 

 1 מיליון 8,.לאישור מתוך תב"ר מאושר  מיליון 5,.הכול 

שדרוג מעקות בדרך חיפה לצורך סגירתו,  2216עדכון תב"ר מקורות מימון בתב"ר   2.1.10

 סכום התב"ר נותר ללא שינוי, עפ"י הפירוט:

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 562   -009 1,000 משרד הפנים

 209  009 000 קרנות הרשות

 1,000 0  1,000 סה"כ :
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שדרוג מעקות בדרך חיפה  55.6עדכון תב"ר מקורות מימון בתב"ר  ע:”רהי. פרץ, 

לצורך סגירתו1 סכום התב"ר נותר ללא שינוי1 אנחנו רואים שמשרד 

1 קרנות 265-ל 083, ההפחתה מיליון .הפנים לפי התב"ר המאושר היה 

1 הסך הכול 783, סך הכול 083המאושר, ההגדלה היא  822הרשות היה 

 1 מיליון 8,.הכללי 

אש"ח, עפ"י  50לצורך סגירתו בסכום  2018תכנון בנין עיר  2251הגדלת תב"ר    2.1.11

 הפירוט:

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 650  50 600 קרנות הרשות

 650  50 600 סה"כ :

 

 22לצורך סגירתו בסכום של  52.1תכנון בנין עיר  .552 הגדלת תב"ר ע:”י. פרץ, רה

אש"ח  22-אש"ח התב"ר המאושר, ההגדלה ב 622אש"ח1 קרנות הרשות 

 אש"ח1  622הסך הכול הוא 1 622-ל

 

אש"ח, עפ"י  8שיפוץ חדר מורים בי"ס ירושלים בסכום  2290הגדלת תב"ר   2.1.12

 הפירוט:

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 100  100 משרד החינוך

 8 8 0 קרנות הרשות

 108  8 100 סה"כ :

אש"ח1  1שיפוץ חדר מורים בבי"ס ירושלים בסכום  5532הגדלת תב"ר  ע:”י. פרץ, רה

 21.אש"ח1 סך הכול  1אש"ח1 קרנות הרשות  22.הגדלה משרד החינוך 

 אש"ח1
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אש"ח, עפ"י  80חידוש מבנים בבי"ס בית יעקב יסודי בסכום  2291 הגדלת תב"ר  2.1.10

 הפירוט:

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 056  056 משרד החינוך

   80   80 0 קרנות הרשות

 006  80  056 סה"כ :

 

חידוש מבנים בבי"ס בית יעקב יסודי בסכום של  .553 הגדלת תב"ר ע:”י. פרץ, רה

 12אש"ח המאושר1 הגדלה של  826סך הכול הוא אש"ח1  12ההגדלה 

 אש"ח1  006אש"ח, הסך הכול 

 

 אש"ח, עפ"י הפירוט: 000בסכום  2020שיפוצי קיץ  2290הגדלת תב"ר   2.1.10

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 2,500 000 2,200 הרשותקרנות 

 2,500 000 2,200 סה"כ :

 

 5,5אש"ח1 קרנות הרשות  822שיפוצי קיץ בסכום של  5538הגדלת תב"ר  ע:”י. פרץ, רה

 1₪ מיליון 5,2אש"ח1 סך הכול  822-, הגדלנו במיליון

עפ"י ₪,  2,000שדרוג רחובות שונים ב )חדשה( בסכום  2206הגדלת תב"ר   2.1.15

 הפירוט:

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 10,000 2,000 9,000 קרנות הרשות

 10,000  2,000 9,000 סה"כ :
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שדרוג רחובות שונים1 בהגדרה אנחנו שמים פה  5586הגדלת תב"ר  ע:”י. פרץ, רה

יחסית חדשות, שכונות ותיקות1 בסוגריים חדשה שנבין שיש כאן שכונות 

המאושר1  מיליון 13 קרנות הרשות מיליון 5ואכן כאן הסכום בהגדלה של 

שקל בשכונות  מיליון 1.2 וסך הכול מיליון 5-הגדלה/הפחתה הגדלנו ב

 האלה1

 

שדרוג רחובות שונים א )ותיקה( בסכום  2221 הגדלה ועדכון מקורות מימון תב"ר  2.1.16

 עפ"י הפירוט:₪,  0,000

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה תב"ר מאושר מקורות מימון

 20,028  0,010 12,015 קרנות הרשות

 121  -010 095 משרד התחבורה

 20,500 0,000 12,500 סה"כ :

 

שדרוג רחובות שונים בעיר  .555 הגדלה ועדכון מקורות מימון תב"ר ע:”י. פרץ, רה

, הגדלה מיליון 7,2.2.שקל נוספים1 קרנות הרשות  מיליון 8-הוותיקה ב

-מיליון1 משרד התחבורה משתתף ב 52,851, סך הכול מיליון 8,8.0של 

 1₪ מיליון  52,2, סך הכול .7., הפחתנו 8.0

 

 זבולון.לאגודת ידידי מרכז רפואי ₪  1,000אישור תרומה שנתית ע"ס   2.2

לאגודת ידידי מרכז רפואי ₪  222,.ובסוף אישור תרומה שנתית ע"ס  ע:”י. פרץ, רה

 זבולון1 מישהו מבקש להתייחס? בבקשה1 

הייתי מבקש בבקשה אם תוכל להסביר, אני רואה שבמרבית התב"רים  ר. דוד:

ישנה בעצם הגדלה של התב"ר על חשבון מוסדות ממשלתיים ותוספות 

 ייתי שמח לדעת בעצם למה זה קורה1מהרשות עצמה וה

בדרך כלל יש הערכות לתב"ר מאושר ע"י משרד הפנים1 כל התב"רים  ע:”י. פרץ, רה
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מאושרים ע"י משרד הפנים1 אם משרדי הממשלה השונים נותנים 

הערכה שאנחנו נקבל סכום מסוים, לפעמים הוא מופחת כי ההרשאות 

התקציביות שיוצאות חתומות לפעמים מפחיתים מכל מיני סיבות של 

 המשרדים השונים ואז אנחנו מקבלים את זה כעובדה1 

נאלצים, מה שנקרא  כשאנחנו נמצאים בתוך אירוע מתגלגל אנחנו 

להוסיף את הכסף הזה, בהיעדר היכולת של המדינה לתת לנו את 

ההרשאה המאושרת בתב"ר כפי שאישר משרד הפנים1 משרד הפנים 

או מיליונים,  2,222או  5,222שקל,  222,.מאשר כל תב"ר, לא חשוב מה, 

זה מאושר1 כשאנחנו רואים את האישור אם יש הפחתה אז מן הסתם 

פחתנו כי התב"ר לא הצריך הוצאה נוספת, ואם יש הגדלה כפועל אנחנו ה

יוצא מזה שמשרדי הממשלה לא נתנו אז הם לא עמדו בהתחייבויות 

 שלהם1 יש תרבות כזאת לפעמים לצערנו1 

ויש גם מה שנקרא פעולות שנעשות, שמתגלגלות, בצ"מים למיניהם שהם 

צריכים להביא  מעבר מה שנקרא לתב"ר המאושר הידוע, ואנחנו כמובן

 את התוספת כדי לאזן את התב"ר1

  0122. ...יש תב"רים  ר. דוד:

יש מתווה, גם משרד האוצר וגם משרד הפנים אומר כל פרויקט שאנחנו  ע:”י. פרץ, רה

אחוז1  152.מאשרים אותו בתב"ר יש את האפשרות להגדיל אותו עד 

ת ההגדלה ואם יש איזשהו חריג כזה או אחר גם הוא עובר אישור1 זא

המקסימלית1 ואז אם לא, פותחים תב"ר נוסף1 תודה רבה1 יש עוד מישהו 

 שמבקש להתייחס? בבקשה הילה1

אני רציתי לשאול לגבי, בתב"רים האלה לא ראיתי את נושא ההנגשה של  ה. רובין שלם:

מבני ציבור באופן כללי1 לדוגמא מבנה הציבור של לשכת הרווחה, האם 

, הולכים לפתוח תב"ר כזה? כי אנשים מתקשים יהיה תב"ר כזה בקרוב

 בעצם להגיע ללשכת הרווחה1 
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שנים  22.כן, את צודקת1 אנחנו עיר ותיקה מאוד, אנחנו עיר כמעט בת  ע:”י. פרץ, רה

ומן הסתם המבנים שלנו גם מבנים ותיקים מאוד, שלא בהכרח עונים כל 

של פיתוח  המבנים בצורה המונגשת ביותר1 יש מה שנקרא תהליך ארוך

ההנגשה של הציבור בכל המבנים שלנו1 אנחנו מיד התחלנו בנושא 

המבנה של מוסדות החינוך שלנו, בתי הספר, המועדונים, הספריה 

 העירוני ועוד הרבה מבני ציבור נוספים1 

גם עיריית קרית אתא אנחנו בסופו של דבר הגענו סוף סוף למסקנה 

להנגיש את בנין העירייה  שהבניין אינו נגיש ויש צורך מה שנקרא

לציבור1 וגם כאן במקרה של לשכת הרווחה אנחנו כמובן א' נותנים מענה 

לכל מי שלא מצליח להגיע לבניין עצמו, אנחנו יורדים למטה ונותנים 

שירות, אפילו נותנים שירות אישי ויורדים, ככה עושים גם בעירייה וכך 

ם למטה לכל בעיה חריגה זו נהגנו לאורך כל השנים בעירייה1 אנחנו יורדי

או אחרת של קושי לעלות אל הבניינים הלא מונגשים1 אבל אנחנו 

בהחלט דבקים מאוד בכל הוראות החוק של נגישות למבני ציבור, אפילו 

הפארקים שלנו בלי יוצא מן הכלל אם שמתם לב של שדרוג מרבית 

זה, הפארקים בקרית אתא, עבודה מסיבית ואינטנסיבית שלנו בתחום ה

 וכולם בלי יוצא מן הכלל מונגשים1 עדיין חסר, אנחנו בתהליך של עבודה1

שאלה נוספת לגבי התב"רים, האם יש אפשרות לא רק לספר לנו  ה. רובין שלם:

שפותחים תב"ר וכן הלאה, אלא ממש שמהנדס העיר או מי מטעמך יבוא 

האלה ויראה לנו את התוכניות, יסביר בצורה יותר רחבה על הפרויקטים 

 כדי שגם אנחנו נוכל יותר להבין ולהיות גאים בהם יחד איתך1

בלי ספק1 אז מן הסתם אנחנו אישרנו את הפרויקטים האלה כאן  ע:”י. פרץ, רה

בשולחן מועצת העיר1 חלקם היו כאן וחלקם אולי מתגלגלים עוד הרבה 

קודם מהקדנציה הזאת1 אבל בהחלט כן, כשאנחנו נביא בעזרת השם 

או אחר חדש או פרויקט חדש אני אשמח מאוד שתהיו  תב"ר כזה
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שותפים לראות את העשייה ואת גודל העוצמה של העבודות שנעשות 

בתוך העיר ברמת הפיתוח1 פשוט לסייר בעיר הזאת, לטייל ולראות את 

העוצמה1 באמת את צודקת, נעשה את זה, כשנביא תב"ר נראה לך את 

 הפרויקט מתחילתו ועד סופו1

 תודה1 שלם: ה. רובין

 נמנעים1 תודה רבה1 8בעד1 מי נגד? אין נגד1 מי נמנע?  5.אחלה1 מי בעד?  ע:”י. פרץ, רה

 

 הארכת כהונת דירקטורים בחברה הכלכלית לפיתוח קרית אתא בע"מ: .0

 פסח אריאל -

 קרן בכור טייטלבוים -

אנחנו עוברים לסעיף הבא הארכת כהונת דירקטורים בחברה הכלכלית  ע:”י. פרץ, רה

לפיתוח קרית אתא בע"מ1 פסח אריאל וקרן בכור טייטלבוים1 אנחנו 

אישרנו אותם כאן בשולחן של מועצת העיר ועכשיו אנחנו צריכים לאשר 

 נגד1  8בעד1 מי נגד?  5.להם הארכה1 מי בעד? 

 

 שם רחוב בגבעת אלונים .0

שם רחוב בגבעת אלונים1 אנחנו צריכים לתת שם רחוב בגבעת אלונים,  ע:”רהי. פרץ, 

אנחנו ממליצים על יסעור1 כל הרחובות בגבעת אלונים הם שמות 

 ציפורים1 מי בעד? פה אחד1 אנחנו מודים לכם1

 

 0רח' נורדאו  98חלקה  11012ביטול הפקעה גוש  .5

1 בישיבה הקודמת זה 0רחוב נורדאו  31חלקה  2.5..ביטול הפקעה גוש  ע:”י. פרץ, רה

היה גם כן על סדר היום1 הייתה הסתייגות קטנה לבדוק בדקדקנות את 

 הקורדינטות של ההפקעות אל מול הפרסומים ברשומות1 

לכן אנחנו צריכים אכן הנושא נבדק ואכן נפלה טעות סופר קודם לכן ו
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ת לשחרר את החלקה הזו מפרסום ההפקעה כדי שהחלקה הזאת והבי

בעד1 מי  5.שיושב עליה יוכל לעשות את רישום הבית המשותף1 מי בעד? 

 נמנעים1  8נגד? מי נמנע? 

 

 אישור הסכם איחוד בין מכבי קרית אתא לבין מועדון כדורגל מכבי צור שלום .6

אישור הסכם איחוד בין מכבי קרית אתא לבין מועדון כדורגל מכבי צור  ע:”י. פרץ, רה

ו לכם את הסכם האיחוד1 לשם המחשה אני אתן לכם שלום1 אנחנו צירפנ

שנה החליטה לאמץ באופן עקרוני את  52-הסבר קצר1 קרית אתא לפני כ

כל עמותות הספורט המובילות כמו הכדורגל, הכדורסל והכדורעף 

התמיכה אלא גם ולהפוך אותן לקבוצות עירוניות במובן הזה שלא רק 

תם ענפי ספורט שאנחנו הליווי פלוס המתקנים השונים לטובת או

 מכירים1 

העידוד שלנו והכוח שלנו היה כמובן יותר בעיקר התחום החינוכי ובסופו 

של דבר להוביל למוטיב חינוכי של הילדים שלנו לשאוף כמה שיותר 

גבוה, אם זה בכדורסל שאנחנו משחקים היום בליגה השנייה, פעם עלינו, 

 ירדנו ושיחקנו בליגה הראשונה1 

ש לנו מה שנקרא רפרטואר מאוד מאוד מפואר, יש לנו תארים כדורעף י

גם בגביע המדינה וגם באליפות המדינה, גם בנשים וגם בגברים1 

ובכדורגל שיחקנו בליגה השנייה של הכדורגל  תקופה מסוימת, לאחר 

מכן כשעשו שינוי באיחוד כפועל יוצא מהשינויים האלה ירדנו ליגה1 

עירוני קרית אתא תמכנו בקבוצה הזאת1 עם הדרדרנו, אבל עדיין אנחנו 

השנים המשאבים הכלכליים שהענף הזה דורש, ענף הכדורגל הם 

מעמיסים יתר על המידה על התקציב של קרית אתא וגם לא יכולנו 

להגדיל להם את התקציב, ככל שאנחנו רוצים שהקבוצה הזאת תעבוד 

 ותפעל1 
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צור שלום להגיע הגיעו למסקנה פרנסי הקבוצה וגם קבוצת מכבי 

לאיזשהו איחוד משותף לקבוצה תחרותית אחת ושהם לא מעורבים 

בילדים ולא בנוער אלא עירוני קרית אתא תמשיך להיות בית ספר 

לכדורגל והנערים יהיו בקרית אתא1 כנ"ל קרית ביאליק1 רק הקבוצה 

התחרותית עצמה, והם הגיעו לכלל הסכם שאנחנו נותנים לזה תוקף 

בן כעיר שאנחנו מכירים בזה, אנחנו מכירים בקבוצה סימבולי כמו

העירונית שלנו שהתאחדה עם הקבוצה של צור שלום1 כנ"ל מועצת העיר 

 קרית ביאליק אף היא חתמה והביאה את זה למועצת העיר לחתימה1

יש כאן שאלה בתוך החוזה לתקציב שמדבר על תקציב לטווח ארוך1 זה 

ין השאלה התקציבית לבין הרצון לא מחייב אותנו1 יש צורך להבין ב

שלנו שהם יהיו מאוחדים, שאנחנו מסכימים, מאשרים, נותנים לזה 

 בעיקרון הסכמה1 

התקציב הוא בהתאם לוועדת התבחינים, ועדת התמיכות שהיא ועדה 

מקצועית1 מפעם לפעם לוועדת התמיכות יש תבחינים משלה והיא 

נחנו לא מחויבים בשום תשקול כל בקשה לגופו של עניין לאותה שנה1 א

תנאי לטווח ארוך לתקצב את הקבוצה אלא משנה לשנה ומפעם לפעם 

 בהתאם לתבחינים שוועדת התמיכות תאשר1 

חשוב שאני אציין בפניכם שבזמנו, בעבר בעבר היו ועדות תמיכות שהן 

היו מורכבות מהשולחן הזה, השולחן הפוליטי, הציבורי בהגדרה1 

וטורים יהיו חברי ועדה, זו ועדה מקצועית, המדינה החליטה שרק הסטט

הם קובעים את התבחינים, כמובן גם לפי מתווה שהמדינה מפעם לפעם 

גם כן מעבירה את ההוראות1 ומשם ככה נופלים ההחלטות לגבי במי 

לתמוך ואיך לתמוך ואנחנו רק מאשרים את החלטות הועדה1 אז חשוב 

התאם להחלטת ועדת שכולנו נציין את האירוע הזה שתקציב הוא ב

 התמיכות ועפ"י התבחינים שלה1
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כל השאר מבחינה ציבורית, מבחינה עניינית שאנחנו רואים בקבוצת 

הכדורגל כקבוצה עירונית, אנחנו מברכים על כך1 אני ממליץ שאנחנו 

מברכים על כך על האיחוד הזה, אני חושב שהאיחוד הזה יתרום ואולי 

הזו, לקבוצה בליגה הגבוהה יותר1 יביאו את הקבוצה הזו, התחרותית 

 מישהו מבקש להתייחס לעניין? מי בעד? פה אחד1 אני מודה לכם1 

 

 אישור שכר של מנהלת לשכת ראש העיר  .2

אישור שכרה של מנהלת לשכת ראש העיר1 מדובר בגלית, אתם מכירים  ע:”י. פרץ, רה

המתווה אותה1 היא מנהלת את לשכת ראש העיר בשבע שנים אחרונות1 

 של משרד הפנים והאוצר הוא לתת שכר למנהלת לשכת ראש עיר בנגזרת

משכר מנכ"ל וזה כדי למנוע כל  02%עד  82%משכר מנכ"ל1 השכר הוא 

מיני תהליכים של עבודות ברצף, של שעות לילה ושבתות לפעמים, מוצאי 

שבת, הכנות לזה, יש המון שעות עבודה והם צריכים להיות חלקם 

כרטיס נוכחות וחלקם צריכים להיות במסגרת כוננות וחלקם מודפסים ב

צריכים להיות זה, בא מתווה של משרד הפנים והאוצר ואומר קח את זה 

בצורה גלובלית, אין יותר לא מסגרת של שעות נוספות ולא כוננות ולא 

-, זה תשלם לה, כל שנתיים זה עולה ב02%עד  82%שום דבר, זה השכר 

2%1 

לת הלשכה שלנו היא ותיקה מאוד ועובדת חרוצה מאוד היות וגלית מנה

ובעזרת השם תכונן ותיבנה העיר קרית אתא תישאר אצלנו ברוב הדרת 

מלך הגברת הזאת, אז לכן אני מבקש לאשר לה את מלוא השכר המלא 

בעד1 מי נגד? אין נגד1 מי  5.משכר מנכ"ל1 מי בעד?  02%המקסימלי 

 מודה לכם1 נמנעים1 תודה רבה1 אני  8נמנע? 

יש בקשה של הילה רובין לדבר על נושא שהיא ביקשה אותו שזה  

אלימות במשפחה1 אלימות נגד נשים, סליחה1 היום אנחנו מציינים בכלל 
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את המאבק הבינלאומי באלימות, אז הילה בבקשה1 אנחנו צריכים 

 כמובן לשמור על לוח הזמנים כמו שאת מכירה, את ציינת את זה בפנינו1 

לנובמבר, זה הוא יום המאבק  52-אז כמו שראש העיר אמר היום זה ה בין שלם:ה. רו

נשים נרצחו ע"י בני זוגן  52הלאומי באלימות נגד נשים1 מתחילת השנה 

בישראל1 כל אישה שלישית נרצחת לאחר תלונה במשטרה1 מאחורי כל 

 אישה יש הורים, ילדים, משפחה שנשארו מאחור1

אחוז  822-ובנוסף כ 8גדלה פי ת המתלוננות מתחילת משבר הקורונה כמו

 פנו למרכזי פניות טיפול באלימות במשפחה1 

למאי השנה אישה המוכרת לרווחה בקרית אתא הושלכה על  .5-ב 

הרצפה ע"י בן זוגה אשר ניפץ לעברה זכוכיות וזרק עליה גחלים בוערות, 

פעם כאשר יומיים לפני כן היא ילדה את בתם הראשונה1 המקרה הזה ה

 הסתיים באלימות קשה, מחר זה יכול להסתיים ברצח1 

בעולם מקביל שכולם מציינים את היום הקשה הזה אנו כאן יושבים 

במועצת העיר ולצערי הנושא הזה אפילו לא מוזכר בסדר היום, כאילו 

הרי לפני רגע לקרית אתא, כאילו פה הכול מושלם1  רלוונטיהנושא לא 

 אן1 סיפרתי את הסיפור שקורה כ

הרי נמצאת כאן יועצת לראש העיר ומעמד האישה, תפקיד חשוב 

הממומן ע"י כספי ציבור, מתחילת הקדנציה לא שמענו את קולה, אפילו 

 לא ביום חשוב זה1 

מדוע? מדוע יעקב? מדוע לא זימנת וגרמת לזה שגב' יועצת ראש העיר 

 תבוא ותספר לנו על העשייה שנעשית, על הדברים הטובים שקורים

ברווחה? על הרפורמות שהיא מובילה, על הפרויקטים שקורים? זה 

היעוד של מועצת העיר, שנהיה גאים בדברים שקורים פה, שנשמע על 

 חזונה1

ומן הראוי שדווקא בתקופת קורונה היה מתקיים איזה סוג של אירוע או 
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הרצאה בזום כאשר נשים כאלה שחוששות היו יכולות להיות ולשמוע 

היה ניתן להפעיל חשיבה יצירתית כפי שערים רבות עשו  ולא להיחשף1

 זאת1 

אני עצובה ואפילו כועסת על השתיקה האירונית, כאילו זה לא קיים, 

שזה לא קיים בסדר היום?  יכול להיותכאילו אין על מה לספר1 איך 

השתיקה הזאת זה פשוט להוזיל מהנושא הזה1 לכן כולנו היום עם 

ם לשתוק על דבר כזה ומקווים שבשנה הבאה מסכות ורודות ולא מוכני

ועוד לפני נשמע על פרויקטים למען נשים, פרויקטים נגד אלימות 

 במשפחה ולמען נשים1 

אני קוראת להקים ועדה עירונית למניעת אלימות במשפחה כדי לדון 

בסוגיות הקשות האלה, וכולי תקווה שזה לא פוליטיקה, זה בני אדם 

ות ובאמת נדע קצת יותר על מה שקורה למען והאוזניים לא יהיו ערל

 נשים בקרית אתא1 

אני מודה להילה1 צר לי שידעת להיות בקיאה מאוד במקרה חריג שקרה  ע:”י. פרץ, רה

לאישה לצערנו בקרית אתא אחרי שציינת את מרבית האירועים שמחוץ 

לקרית אתא בכלל במדינת ישראל1 והרגישות שלנו בנושא רווחה היא 

אוד, אין אח ורע לטיפול שלנו במספר נושאים ותחומים גבוהה מ

שקשורים ברווחה, ביניהם גם אלימות במשפחה עם כל המשמעויות 

 שלה1 

וצר לי שאת מכירה את הדברים ולא הבאת אותם לביטוי אלא את 

מביאה את זה ברמה הפופוליסטית להגיד שאנחנו לא מטפלים וגם לציין 

קיעים בעבודה ואת מכירה את אנשים שעושים עבודה נהדרת ומש

 העבודה הנהדרת הזאת,

 אם הייתי יודעת, ה. רובין שלם:

 סליחה, סליחה, סליחה1  ע:”י. פרץ, רה



  
  20-36668.8איגמי: : 15252..521ישיבת מועצת עיר  מתאריך 

 

 15252..521 מיוםת עיר ישיבת מועצ

 קרית אתא מועצתזה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי ב תמליל

 

52 

 אז הייתי אומרת1 ה. רובין שלם:

לא הפרעתי לך1 לא הפרעתי, בבקשה, זהו1 עשית את העבודה שלך,  ע:”י. פרץ, רה

שאת יודעת ומכירה  אמרת אותה1 ולכן מתוך ההיכרות הזאת שאני יודע

את התהליכים, נעשית פה עבודה בצנעת הפרט, ממקום לא פופוליסטי, 

לא ממקום ליחצן את פעולות הרווחה שאנחנו כל כך עושים ועובדים 

 וגאים בה מתוך העבודה1

אנחנו היינו בין הערים הראשונות בישראל, אם לא העיר  5220בשנת 

עובדים  2בון העירייה, הראשונה, שהקימה את יחידת אלמגור על חש

סטודנטיות  8שעות ביממה, עם  50סוציאליים עובדים ביחידה הזאת 

מתמחה בשנה האחרונה שלהן לעבודה סוציאלית, עובדים ביחידת 

אלמגור ומטפלים במאות משפחות1 כך כל שנה מטפלים בנושא של 

 אלימות במשפחה1 

עושים ולא עושים עבודה נהדרת1 לא ארחיב את כל הפעולות שאנחנו 

אציין כמובן שמות ולא דברים אחרים, אבל אנחנו עושים עבודה נהדרת 

ואנחנו עוד הוספנו במיוחד בתקופת הקורונה על כל המשמעויות שאנחנו 

שמענו ורואים ומכירים ויחידת הרווחה ולשכת הרווחה שלנו זוכה 

להישגים ולדוגמא ומופת של לשכות רווחה אחרות שבאות מכל הארץ, 

ן והרבה ערים אחרות, שבאות לבוא ולקחת דוגמא מקרית אתא חולו

 במרבית נושאים שלשכת הרווחה מטפלת1 

היועצת, יפה שאת יודעת את זה, סליחה, אל תפריעי לי1 אם רצית לדעת 

היית באה באמת ממקום של אמת לבקש ולהגיד, לא בנאום1 בדברים 

ר את העבודה האלה לא עושים נאומים1 ולא רק זה, אם את רוצה להכי

אז העבודה האמיתית של יועצת  האמיתית של יועצת למעמד האישה

למעמד האישה הוא לא רק באלימות במשפחה, הוא בהרבה דברים 

 נוספים אחרים1 
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נשים ששותפות למועדון הזה של מעמד האישה שמנהלת  5,222-יש כ

אותה פרידה אורן, ואני אשמח מאוד שאת תקבעי פגישה עם פרידה, 

תאיר לך את הדרך והיא תסביר לך איך עושים עבודה כזאת בדרך היא 

נכונה ולא פופוליסטית ועיריית קרית אתא שומרת מאוד על העיקרון של 

חרות הפרט ובצנעה ובהצנע לכת אנחנו עושים את העבודה הזאת 

ומשקיעים הרבה מאוד כסף ויכולים לראות את ההשקעה הכספית שלנו 

הרווחה, לא רק החינוכית אלא הרווחה בספר התקציב בתחום נושא 

 בכלל1 וזאת העבודה שלנו1

אז לכן מתוך הערה שלא תהיי עצובה ולא תהיי מה שנקרא במורת רוח 

שהיא באמת מקוממת, אפילו מרגשת אותי מכעס שאנחנו כל כך 

משקיעים בתחומים האלה ומצליחים לשמור, אז עם כל הכבוד לך אם 

 יעי לי1 את רוצה לדעת, סליחה, אל תפר

אם את רוצה לדעת כמו שרואי היה שותף לישיבות האחרונות של ועדת 

הרווחה, למרות שהרמתם גבה על כל מיני סוגים של ישיבות, הרחבנו1 

אם השתתפת יופי, אז את שמה קיבלת סקירה מעמיקה מאוד, גם 

בתחום של אלימות במשפחה, ולא רק זה, גם דברים אחרים ושלא אציין 

 התרשם ועוד הרבה דברים אחרים1  פה איך רואי

אבל אנחנו לא מזכירים את זה ולא התכוונו להזכיר את זה משום 

שאנחנו מסתכלים על הדברים האלה מעומקם של לבה, בטיפול האמיתי 

 והכנה ולא משהו אחר1 וכך אנחנו מסתכלים על הדברים1 

אז הייתי רוצה שבאמת בתחומים האלה שיפה השתיקה ויפה הרגישות 

בעיקר בנושאים החריגים האלה יפה השתיקה להם ושהעשייה הזאת 

תהיה מבורכת מה שנקרא של השולחן הזה כולו בלי יוצא מן הכלל, בלי 

וזה מה לתת מה שנקרא דרגות לאף אחד אלא באמת עשייה אמיתית 

  ר הזהשנעשה כאן בעיר לטובת הדב
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ועוד דברים אחרים נשמח לשתף אתכם1 אני מודה לכולם1 הישיבה 

 נעולה1 

 אני רוצה להגיד מילה1 א. מיזלס:

 אריה, בבקשה1 סליחה1 אריה יו"ר ועדת הרווחה1 ע:”י. פרץ, רה

אני רוצה להמשיך ממה שהילה שכחה לציין1 הייתה לנו ישיבה השבוע  א. מיזלס:

הנלוות לה, אני חושב שהיא הייתה  של ועדת הרווחה עם כל הועדות

שמה, היא שמעה, היא התרשמה ועד כמה שאני זוכר היא אפילו הגיבה 

בחיוב והודתה לעדנה על העבודה, לא רק היא, השותפים לה הודו לה על 

 העבודה המקסימה שלה ושל העובדות1 רק רגע, אני לא הפרעתי לך1

ובמיוחד בתקופת שנעשים בשקט ובשעות לא שעות עכשיו יש עבודות 

הקורונה, אנחנו יכולים לציין ולהודות לעבודה המקסימה שהן עושות 

 ואני חושב שעשית מעשה לא יפה היום1

נכון1 תודה רבה לאריה1 אני שוב פעם חוזר לכולם בואו נדע להתגבש  ע:”י. פרץ, רה

נכון, במיוחד בדברים העדינים והרגישים האלה עד כמה שאנחנו 

משקיעים1 ועם כל הכבוד לך אל תלמדי אותנו איך לעשות את הדברים, 

פשוט תתחברי לדברים, תלמדי את הדברים ואל תבואי ממקום שאחרי 

מלאה ורק שבוע שעבר היית בישיבה הזאת שנתנו לך אינפורמציה 

ולמדת את העשייה של לשכת הרווחה, השבוע, למדת את, טוב, הבנו 

 אותך1 הישיבה נעולה1 

 

 סוף הישיבה

 


